
Україна 

К О С Т Я Н Т И Н І В С Ь К А  М І С Ь К А  РАДА 

Виконавчий  комітет 
85114,  Донецька  обл.,  м.  Костянтинівка,  вул.  Олекси  Тихого,  260,  тел.  прийм.  41675;  загальний  відділ  42890 

email:  xxx.x@xx.xxx.ua   Вебсайт:  konstrada.gov.ua 

На  №  від 

Потопахіній  Наталії 

На  Ваш  запит  на  отримання  публічної  інформації  від  29.04.2021  надаємо  інформацію, 

якою  фактично  володіє  Костянтинівська  міська  рада,  а  саме  копію  протоколів  засідання 

постійної  комісії  міської  ради  з  питань  житловокомунального  господарства,  транспорту, 

регулювання  земельних  відносин,  бюджету,  інвестиційної  діяльності,  агропромислового 

комплексу  Костянтинівської  міської  ради  від  22.04.2021  та  28.04.2021. 

Крім  того,  зазначаємо,  що  відповідно  до  статті  1  Закону  України  «Про  доступ  до 

публічної  інформації»  від  13.01.2011  №  2939УІ  публічна  інформація    це  відображена  та 

задокументована  будьякими  засобами  та  на  будьяких  носіях  інформація,  що  була  отримана 

або  створена  в  процесі  виконання  суб'єктами  владних  повноважень  своїх  обов'язків, 

передбачених  чинним  законодавством,  або  яка  знаходиться  у  володінні  суб'єктів  владних 

повноважень,  інших  розпорядників  публічної  інформації,  визначених  цим  Законом. 

З  урахуванням  законодавчих  положень  суть  запиту  про  надання  публічної  інформації 

полягає  у  проханні  особи  до  розпорядника  надати  інформацію,  якою  володіє  розпорядник.  При 

цьому  дана  інформація  має  бути  саме  публічною,  тобто  на  момент  надходження  запиту  вже  має 

існувати  у  вигляді  певного  документа  і  не  потребує  від  розпорядника  створення  у  відповідь  на 

запит  нової  інформації  (зокрема,  шляхом  аналітичної  роботи). 

У  випадку  незгоди  з  даною  відповіддю  Ви  маєте  право  її  оскаржити  у  передбаченому 

чинним  законодавством  України  порядку. 

Додатки: 

Копія  протоколу  засідання  постійної  комісії  міської  ради  з  питань  житлово

комунального  господарства,  транспорту,  регулювання  земельних  відносин,  бюджету, 

інвестиційної  діяльності,  агропромислового  комплексу  Костянтинівської  міської  ради  віл 

22.04.2021    на  4  аркушах. 

Копія  протоколу  засідання  постійної  комісії  міської  ради  з  питань  житлово

комунального  господарства,  транспорту,  регулювання  земельних  відносин,  бюджету, 

інвестиційної  діяльності,  агропромислового  комплексу  Костянтинівської  міської  ради  вії 

28.04.2021    на  2  аркушах. 

Міський  голова 

Денисенко  Л.О. 

43866 
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ПРОТОКОЛ 

засідання  постійної  комісії  міської  ради  з питань  житловокомунального 

господарства,  транспорту,  регулювання  земельних  відносин,  бюджету,  інвестиційної 

діяльності,  агропромислового  комплексу  Костянтинівської  міської  ради 

від 22.04.2021р.  м.Костянтинівка 
14.00 

4й  поверх,  зал  засідань 

ГОЛОВУВАВ:  Єфремов  Леонід  Борисович    голова  постійна  комісія  міської ради  з 
питань  житловокомунального  господарства,  транспорту,  регулювання  земельних 
відносин,  бюджету,  інвестиційної  діяльності,  агропромислового  комплексу 
Костянтинівської  міської  ради 

У  роботі  беруть  участь  члени  постійної  комісії: 

Боровік  Іван  Володимирович 

Золотенко  Олександр  Миколайович 

Плахотнік  Олена  Анатоліївна 

Ділін  Віктор  Леонідович 

Суханова  Віолета  Вікторівна 

Чайка  Олександр  Володимирович 

Маслов  В'ячеслав  Євгенович 

Колюбаєва  Ірина  Михайлівна 

Слухали:  Голова  комісії  Єфремов  Л.Б.  запропонував  розпочати  чергове  засідання 

постійної  комісії  міської  ради  з  питань  житловокомунального  господарства,  транспорту, 

регулювання  земельних  відносин,  бюджету,  інвестиційної  діяльності,  агропромислового 

комплексу 

Костянтинівської  міської  ради  та поставив  дане  питання  на  голосування 

Вирішили:  Розпочати  засідання  постійної  комісії 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»  

Рішення  прийнято. 

Слухали:Голова  комісії  Єфремов  Л.Б.  зазначив,  що  порядок  денний  складається  з 
тридцяти  шости  питань  внесених  до  проекту  порядку  денного  чергової  9ї  сесії 

Костянтинівської  міської  ради  7  скликання  та  поставив  питання  щодо  затвердження 
порядку  денного  на  голосування. 

Вирішили:  Затвердити  порядок  денний  засідання  постійної  комісії. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»  

Рішення  прийнято. 

Порядок  денний: 

1. Про  виконання  рішення  міської  ради  від  21.03.2019  №6/921766  «Про  міську  Програму 
розвитку  малого  і середнього  підприємництва  в м.  Костянтинівці  на 20192020  роки» 

2.  Про  внесення  змін  до  рішення  міської  ради  від  24.12.2020  №  7/218  «Про  бюджет 
Костянтинівської  міської  територіальної  громади  на  2021  рік  05523000000  (код 

бюджету)» 

3.  Про  внесення  змін  до  рішення  міської  ради  від  19.12.2019  №  6/971896  «Про 

Координаційну  раду  з питань  Громадського  бюджету  м.  Костянтинівки» 



4.  Про  утворення  цільового  фонду  Костянтинівської  міської  територіальної  громади  та 

затвердження  Положення  про  нього 
5. Про  Положення  про  відділ  «Секретаріат  ради» 

6.  Про  Положення  про  відділ  інвестиційної  та  інноваційної  діяльності 

7.  Про  вступ  до  Всеукраїнської  асоціації  органів  місцевого  самоврядування  «Асоціація 

міст  України» 

8. Про  приєднання  до  Європейської  ініціативи  «Угода  мерів» 

9.  Про  затвердження  Статуту  комунальної  установи  «Інклюзивноресурсний  центр» 

Костянтинівської  міської  ради  Донецької  області  у  новій  редакції 

10.  Про  затвердження  Статуту  комунальної  установи  «Центр  професійного  розвитку 

педагогічних  працівників»  Костянтинівської  міської  ради  у новій  редакції 

11.  Про  Програму  «Підтримка  сім'ї  та  захист  прав  дітей,  які  залишилися  без  батьківського 

піклування»  на  20212025  роки 

12.  Про  внесення  змін  до  рішення  міської  ради  від  25.06.2020  №  6/1032030  «Про 

Програму  забезпечення  мінімально  достатнього  рівня  безпеки  населення  і території  міста 

Костянтинівки  від  надзвичайних  ситуацій  техногенного  та  природного  характеру 

на  2021    2023  роки» 

13.  Про  внесення  змін  у  додаток  до  комплексної  програми  фінансової  підтримки 

комунального  підприємства  «Центр  первинної  медикосанітарної  допомоги 

Костянтинівської  міської  ради»  та  його  розвитку  на  20212023  роки 

14.  Про  виведення  будівлі,  що  знаходиться  на  балансі  комунального  підприємства  «Центр 

первинної  медикосанітарної  допомоги  Костянтинівської  міської  ради»,  із  розряду 

лікувальних 

15.  Про  внесення  змін  у  додаток  до  комплексної  програми  фінансової  підтримки 

комунального  некомерційного  підприємства  «Багатопрофільна  лікарня  інтенсивного 

лікування  Костянтинівської  міської  ради»  та  його  розвитку  на 20212023  роки 

16.  Про  затвердження  Порядку  надання  подарункових  наборів  для  привітання  дітей  з 

інвалідністю  до  18  років  з  нагоди  Міжнародного  дня  захисту  дітей  за  рахунок  коштів 

бюджету  Костянтинівської  міської  територіальної  громади  у  2021  році 

17.  Про  списання  дебіторської  заборгованості 

18.  Про  перейменування  закладу  дошкільної  освіти  «Сонечко»  Миколаївської  сільської 

ради  в  Миколаївський  заклад  дошкільної  освіти  №  12  «Сонечко»  Костянтинівської  міської 

ради 

19.  Про  затвердження  Порядку  проведення  конкурсу  на  визначення  опорного  закладу 

освіти  в Костянтинівській  міській  територіальній  громаді 

20.  Про  затвердження  переліку  закладів  культури  базової  мережі  Костянтинівської 

міської  територіальної  громади 

21.  Про  створення  ініціативної  групи  з  підготовки  та  проведення  установчих  зборів  для 

формування  складу  молодіжної  ради  при  Костянтинівській  міській  раді  на  20212023  роки 

22.  Про  внесення  змін  до  рішення  міської  ради  від  28.01.2021  №  7/552  «Про  погодження 

структури  та  штатного  розпису  комунальної  установи  «Трудовий  архів  Костянтинівської 

міської  ради»  на  2021  рік» 

23.  Про*  Положення  «Про  умови  оплати  праці  працівників  комунальної  установи 

«Трудовий  архів  Костянтинівської  міської  ради» 

24.  Про  встановлення  розміру  кошторисної  заробітної  плати  на  2021  рік  при  визначенні 

вартості  будівництва  об'єктів,  що  споруджуються  із  залученням  коштів  бюджету 

Костянтинівської  міської  територіальної  громади 

25.  Про  прийняття  до  комунальної  власності  Костянтинівської  міської  територіальної 

громади  двох  стоматологічних  установок  А УА  1000 

26.  Про  передачу  майна  комунальної  власності  Костянтинівської  міської  територіальної 

громади  у  спільну  власність  територіальних  громад  Краматорського  районну  в  особі 

Краматорської  районної  ради 



27.  Про  затвердження  Програми  розвитку  земельних  відносин  на  території 

Костянтинівської  міської  територіальної  громади  на 20212023  роки 

28.  Про  затвердження  Програми  використання  коштів,  що  надходять  у  порядку 

відшкодування  втрат  сільськогосподарського  і  лісогосподарського  виробництва  на  2021

2023  роки 

29.  Про  комісію  з  добору  земельних  ділянок  комунальної  власності,  які  або  права  на  які 

можуть  бути  виставлені  на  земельні  торги 

30.  Про  надання  у  приватну  власність  земельних  ділянок,  які  перебувають  у  користуванні 

громадян 

31.  Про  затвердження  технічної  документації  із  землеустрою  щодо  встановлення 

(відновлення)  меж  земельної  ділянки  в натурі  (на місцевості)  на  право  на  земельну  частку 

(пай) для  ведення  товарного  сільськогосподарського  виробництва 

32.  Про  надання  дозволу  на  розробку  технічної  документації  із  землеустрою  щодо 

встановлення  (відновлення)  меж  земельної  ділянки  в  натурі  (на  місцевості)  на  право  на 

земельну  частку  (пай) для  ведення  товарного  сільськогосподарського  виробництв 

33.  Про  надання  дозволу  на розробку  документації  із  землеустрою 

34.  Про  надання,  припинення  прав  користування  земельними  ділянками  та  поновлення 

договорів  оренди  землі 

35.  Про  поновлення  договорів  оренди  землі  для  обслуговування  вбудованих  приміщень 

36.  Про  Програму  економічного  і  соціального  розвитку  Костянтинівської  міської 
територіальної  громади  на 2021  рік 

1.vutsronmlkigeda Слухали:  Про  виконання  рішення  міської  ради  від  21.03.2019  №6/921766  «Про  міську 
Програму  розвитку  малого  і середнього  підприємництва  в  м.  Костянтинівці  на  20192020 
роки» 

Доповідач:  Плахотнік  Олена  Анатоліївна 

в.о.начальника  відділу  економіки  і торгів. 
Вирішили:  винести  зазначене  питання  на  сесію  міської ради.  / 
Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»
Рішення  прийнято. 

2.  Слухали:  Про  внесення  змін  до  рішення  міської  ради  від  24.12.2020  №  7/218  «Про 

бюджет  Костянтинівської  міської  територіальної  громади  на  2021  рік  05523000000  (код 

бюджету)» 

3.  Слухали:Про  внесення  змін  до  рішення  міської  ради  від  19.12.2019  №  6/971896  «Про 

Координаційну  раду  з питань  Громадського  бюджету  м.  Костянтинівки» 

4.  Слухали:  Про  утворення  цільового  фонду  Костянтинівської  міської  територіальної 

громади  та  затвердження  Положення  про  нього 

Доповідач:  Аніщенко  Наталія  Олександрівна 

в.о.  начальника  міського  фінансово: 
управління  Костянтинівської  міської  раді 

Вирішили:  винести  зазначені  питання  на сесію  міської  ради. 
Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»
Рішення  прийнято. 

5.Слухали:Про  Положення  про  відділ  «Секретаріат  ради» 

Доповідач:  Годицька  Оксана  Леонідівна 

начальник  відділу  «Секретаріат  ради» 

Вирішили:  винести  зазначене  питання  на  сесію  міської  ради. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»

6. Слухали:  Про  Положення  про  відділ  інвестиційної  та  інноваційної  діяльності 

7.Слухали:  Про  вступ  до  Всеукраїнської  асоціації  органів  місцевого  самоврядування 

«Асоціація  міст  України» 
8. Слухали:Про  приєднання  до  Європейської  ініціативи  «Угода  мерів» 



Доповідач:  Щекодіна  Олена  Іванівна 

начальник  відділу  інвестиційної  та 

інноваційної  діяльності 

Вирішили:  винести  зазначені  питання  на  сесію  міської  ради. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»vutsronmlkigeda

Рішення  прийнято. 

9.  Слухали:  Про  затвердження  Статуту  комунальної  установи  «Інклюзивноресурсний 

центр»  Костянтинівської  міської  ради  Донецької  області  у  новій  редакції 

Доповідач:  Бобнева  Оксана  Сергіївна  

директор  комунальної  установи 

«Інклюзивноресурсний  центр» 

Костянтинівської  міської  ради  Донецької 

області 

Вирішили:  винести  зазначене  питання  на  сесію  міської  ради. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»

Рішення  прийнято. 

10.  Слухали:  Про  затвердження  Статуту  комунальної  установи  «Центр  професійного 

розвитку  педагогічних  працівників»  Костянтинівської  міської  ради  у новій  редакції 

Доповідач:  Гонтаренко  Вікторія  Юріївна  

директор  комунальної  установи  «Центр 

професійного  розвитку  педагогічних 

працівників»  Костянтинівської  міської 

ради 

Вирішили:  винести  зазначене  питання  на  сесію  міської  ради. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»

Рішення  прийнято. 

11.  Слухали:  Про  Програму  «Підтримка  сім'ї  та  захист  прав  дітей,  які  залишилися  без 

батьківського  піклування»  на  20212025  роки 

Доповідач:  Полохливець  Ірина  Іллівна  

начальник  служби  у  справах  дітей 

Костянтинівської  міської  ради 

Вирішили:  винести  зазначене  питання  на  сесію  міської  ради. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»

Рішення  прийнято. 

12.  Слухали:  Про  внесення  змін  до  рішення  міської  ради  від  25.06.2020  №  6/1032030 

«Про  Програму  забезпечення  мінімально  достатнього  рівня  безпеки  населення  і  території 

міста  Костянтинівки  від  надзвичайних  ситуацій  техногенного  та  природного  характеру 

на  2021    2023  роки» 

Доповідач:  Московкіна  Ірина  Кімівна  

начальник  відділу  з  питань  надзвичайних 

ситуацій,  оборонної  та  мобілізаційної 

роботи 

Вирішили:  винести  зазначене  питання  на  сесію  міської  ради. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»

Рішення  прийнято. 

13.  Слухали:  Про  внесення  змін  у  додаток  до  комплексної  програми  фінансової 

підтримки  комунального  підприємства  «Центр  первинної  медикосанітарної  допомоги 

Костянтинівської  міської  ради»  та  його  розвитку  на  20212023  роки 

14.  Слухали:  Про  виведення  будівлі,  що  знаходиться  на  балансі  комунального 

підприємства  «Центр  первинної  медикосанітарної  допомоги  Костянтинівської  міської 

ради»,  із розряду  лікувальних 

Доповідач:  Щербина  Аліна  Володимирівна  



заступник  директора  комунального 

підприємства  «Центр  первинної  медико

санітарної  допомоги  Костянтинівської 

міської  ради»  з  експертизи  тимчасової 

непрацездатності 

Вирішили:  винести  зазначені  питання  на  сесію  міської  ради. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»vutsronmlkigeda

Рішення  прийняті. 

15.  Слухали:  Про  внесення  змін  у  додаток  до  комплексної  програми  фінансової 

підтримки  комунального  некомерційного  підприємства  «Багатопрофільна  лікарня 

інтенсивного  лікування  Костянтинівської  міської  ради»  та  його  розвитку  на  20212023 

роки 

Доповідач:  Руденко  Олена  Станіславівна 

директор  комунального  некомерційного 

підприємства  «Багатопрофільна  лікарня 

інтенсивного  лікування  Костянтинівської 

міської  ради» 

Вирішили:  винести  зазначене  питання  на  сесію  міської  ради. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»

Рішення  прийнято. 

16.  Слухали:  Про  затвердження  Порядку  надання  подарункових  наборів  для  привітання 

дітей  з  інвалідністю  до  18  років  з  нагоди  Міжнародного  дня  захисту  дітей  за  рахунок 

коштів  бюджету  Костянтинівської  міської  територіальної  громади  у 2021  році 

17. Слухали:  Про  списання  дебіторської  заборгованості 

Доповідач:  Зубахіна  Світлана  Володимирівна  

начальник  управління  соціального  захисту 

населення 

Вирішили:  винести  зазначені  питання  на  сесію  міської  ради. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»

Рішення  прийняті. 

18.  Слухали:  Про  перейменування  закладу  дошкільної  освіти  «Сонечко»  Миколаївської 

сільської  ради  в  Миколаївський  заклад  дошкільної  освіти  №  12  «Сонечко» 

Костянтинівської  міської  ради 

19.  Слухали:  Про  затвердження  Порядку  проведення  конкурсу  на  визначення  опорного 

закладу  освіти  в  Костянтинівській  міській  територіальній  громаді 

Доповідач:  Маслов    начальник  управління 

освіти  Костянтинівської  міської  ради 

Вирішили:  винести  зазначені  питання  на  сесію  міської  ради. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»

Рішення  прийняті. 

20.  Слухали:  Про  затвердження  переліку  закладів  культури  базової  мережі 

Костянтинівської  міської  територіальної  громади 

21.  Слухали:  Про  створення  ініціативної  групи  з  підготовки  та  проведення  установчих 

зборів  для  формування  складу  молодіжної  ради  при  Костянтинівській  міській  раді  на 

20212023  роки 

Доповідач:  Хоменко  Ольга  Олегівна 

начальник  управління  культури,  молоді  та 

спорту  Костянтинівської  міської  ради 

Вирішили:  винести  зазначені  питання  на  сесію  міської  ради. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»

Рішення  прийняті. 



22.vutsronmlkigeda  Слухали:  Про  внесення  змін  до  рішення  міської  ради  від  28.01.2021  №  7/552  «Про 
погодження  структури  та  штатного  розпису  комунальної  установи  «Трудовий  архів 
Костянтинівської  міської  ради»  на  2021  рік» 

23.  Слухали:  Про  Положення  «Про  умови  оплати  праці  працівників  комунальної 
установи  «Трудовий  архів  Костянтинівської  міської  ради» 

Доповідач:  Шахова  Наталія  Анатоліївна 

директор  комунальної  установи  «Трудовий 
архів  Костянтинівської  міської  ради» 

Вирішили:  винести  зазначені  питання  на  сесію  міської  ради. 
Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»
Рішения  прийняті. 

24.  Слухали:  Про  встановлення  розміру  кошторисної  заробітної  плати  на  2021  рік  при 
визначенні  вартості  будівництва  об'єктів,  що  споруджуються  із  залученням  коштів 
бюджету  Костянтинівської  міської  територіальної  громади 

Доповідач:  Грубар  Олег  Зенонович 

в.о.  директора  комунального  підприємства 
«Капітальне  будівництво» 

Костянтинвської  міської  ради 
Вирішили:  винести  зазначене  питання  на  сесію  міської  ради. 
Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»
Рішення  прийнято. 

25.  Слухали:  Про  прийняття  до  комунальної  власності  Костянтинівської  міської 
територіальної  громади  двох  стоматологічних  установок  AYA  1000 
26.  Слухали:  Про  передачу  майна  комунальної  власності  Костянтинівської  міської 
територіальної  громади  у  спільну  власність  територіальних  громад  Краматорського 
районну  в  особі  Краматорської  районної  ради 

Доповідач:  Стригіна  Ірина  Анатоліївна    / 

начальник  відділу  з  управління 
комунальною  власністю 

Вирішили:  винести  зазначені  питання  на  сесію  міської  ради. 
Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»
Рішення  прийняті. 

27.  Слухали:  Про  затвердження  Програми  розвитку  земельних  відносин  на  території 
Костянтинівської  міської  територіальної  громади  на 20212023  роки 

28.  Слухали:  Про  затвердження  Програми  використання  коштів,  що  надходять  у  порядку 
відшкодування  втрат  сільськогосподарського  і  лісогосподарського  виробництва  на  2021
2023  роки 

29.  Слухали:  Про  комісію  з  добору  земельних  ділянок  комунальної  власності,  які  або 
права  на  які  можуть  бути  виставлені  на  земельні  торги 

30.  Слухали:  Про  надання  у  приватну  власність  земельних  ділянок,  які  перебувають  у 
користуванні  громадян 

31.  Слухали:  Про  затвердження  технічної  документації  із  землеустрою  щодо 

встановлення  (відновлення)  меж  земельної  ділянки  в  натурі  (на  місцевості)  на  право  на 

земельну  частку  (пай) для  ведення  товарного  сільськогосподарського  виробництва 

32.  Слухали:  Про  надання  дозволу  на  розробку  технічної  документації  із  землеустрою 

щодо  встановлення  (відновлення)  меж  земельної  ділянки  в натурі  (на  місцевості)  на  право 

на  земельну  частку  (пай)  для  ведення  товарного  сільськогосподарського  виробництв 

33.  Слухали:  Про  надання  дозволу  на  розробку  документації  із  землеустрою 

34.  Слухали:  Про  надання,  припинення  прав  користування  земельними  ділянками  та 
поновлення  договорів  оренди  землі 



35.vutsronmlkigeda  Слухали:  Про  поновлення  договорів  оренди  землі  для  обслуговування  вбудованих 

приміщень 

Доповідач:  Горбунов  Сергій  Миколайович 

начальник  відділу  регулювання  природних 

та  земельних  ресурсів  Костянтинівської 

міської  ради 

Вирішили:  винести  зазначені  питання  на  сесію  міської  ради. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»

Рішення  прийняті. 

36.  Слухали:  Про  Програму  економічного  і  соціального  розвитку  Костянтинівської 

міської  територіальної  громади  на 2021  рік 

Доповідач:  Плахотнік  O.A.    в.о.  начальника  відділу 

економіки  і  торгівлі 

Плахотнік  O.A.  доповіла,  що  станом  на  22.04.2021р  відділ  економіки  та  торгівлі  чекає 

результати  експертизи  Програми  економічного  і  соціального  розвитку  Костянтинівської 

міської  територіальної  громади  на  2021  рік  від  Міністерства  захисту  довкілля  та 

природних  ресурсів  України  та  Департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Донецької 

області 

Вирішили:  зазначене  питання  на  сесію  міської  ради  винести  після  отримання 

результатів  експертизи. 

Голосували:  «За»   9,  «Проти»  0,  «Утрималися»

Рішення  прийнято. 

Голова  постійної  комісії  Л.Б.  Сфремов 

Секретар  — ^  О.А.Плахотнік 



ПРОТОКОЛ 

засідання  постійної  комісії  міської  ради  з питань  житловокомунального 

господарства,  транспорту,  регулювання  земельних  відносин,  бюджету,  інвестиційної 

діяльності,  агропромислового  комплексу  Костянтинівської  міської  ради 

від  28.04.2021р.  м .  Костянтинівка 

11.00 

4й  поверх,  зал  засідань 

ГОЛОВУВАВ:  Єфремов  Леонід  Борисович    голова  постійна  комісія  міської  ради  з 

питань  житловокомунального  господарства,  транспорту,  регулювання  земельних 

відносин,  бюджету,  інвестиційної  діяльності,  агропромислового  комплексу 

Костянтинівської  міської  ради 

У  роботі  беруть  участь  члени  постійної  комісії: 

Золотенко  Олександр  Миколайович 

Маслов  Вячеслав  Євгенович 

Суханова  Віолета  Вікторівна 

Чайка  Олександр  Володимирович 

Ділін  Віктор  Леонідович 

Плахотнік  Олена  Анатоліївна 

Присутні: 

Петров  Сергій  Сергійович 

Мельничук  Ганна  Олексіївна 

Васильченко  Анна  Сергіївна  ' 

Запрошені: 

Заварзін  Д.Г.  начальник  управління  комунального  господарства 

Сірота  C.B.  державний  інспектор  з  охорони  природного  середовища 

Єгоров  О.П.  старший  слідчий  відділу  поліції  №  2  Краматорського  РУП  ГУНП  в Донецькій  області  (м.  Костянтинівка) 

Щелкунова  Т.М.    директор  КП  СЗЗ  Костянтинівської  міської  ради 

Порядок  денний  засідання  постійної депутатської  комісії: 

1.Розгляд  депутатського  звернення  Золотенко  О.М.  щодо  обговорення  правомірності 

та  адекватності  складеного  акту  комісії  по  обстеженню  зелених  насаджень,  що  підлягають 

видаленню  №  68  від  29.12.2020р. 

Голова  комісії  Єфремов  Л.Б.  озвучив  про  початок  позачергового  засідання  і  зазначив,  що 

порядок  денний  складається  з одного  питання. 

Вирішили:  Погодити  порядок  денний. 

Голосували:  «За»   7,  «Проти»  0,  «Утрималися»  

Рішення  прийнято. 



Єфремов  Л.Б.  ознайомив  членів  постійної  комісії  з  депутатським  з в е р н е н а я м 3 _ 

О  М.,  щодо  ситуації  яка  скдадася  за  результатами  складання  Акту  29.12.2020р.  КОМІСІЄЮ 

Л/КТ 

Золотенко  О.М.  депутат  Костянтинівської 
Доповідач: 

міської  ради 

Золотенко  О.М.  ініціював  засідання  комісії  з  приводу  ситуації  яка  склалась  з  вирубаними 

деревами  по  вул.  Громова  6  січня  2021  року,  та  нагадав  що  після  цих  подій  та  обурення 

громадськості  на  сесії  міської  ради  депутатами  було  прийнято  рішення  щодо  припинення 

користування  суборендарем  земельною  ділянкою  до  закінчення  слідства.  Ознайомив 

присутніх  з  Актом  №  68  від  29.12.2020р  комісії  по  обстеженню  зелених  насаджень  і 

визначив  недоліки  при  його  складанні. 

є З о П  •    6  січня  2021  року  розпочато  впровадження  по  факту  вирубаних  дерев. 

Станом  на  28.04.2021  року  винні  особи  не  встановлено,  триває  слідство.  Термін  слідства 

6  місяців. 

Заварзін  Д.Г.  зазначив,  що  дякує  всім  за  такий  формат  зустрічі  і  прохає  вислухати 

спеціалістів  в  цій  сфері  діяльності.  Було  два  варіанти  вирішення  питання,  це  пересадка 

дерев  яку  не  можливо  виконати  взимку  і  варіант  нарахування  збитків  за  ці  дерева  200 

х г р н ' ц е  10    ти  кратна  оціночна  вартість  ,  яка  сплачується  на  рахунок  еколопчного 

фонду  та  яка  визначена  за  дерева.  Замість  цих  дерев  весною  можна  висадити  1333  дерев 

по  цінам  розплідника. 

Петров  С.С.  озвучив  питання  до  Заварзша  Д.Г ,    Чи  мали  місце  такі  Акти  і  такі  ДІЇ 

раніше?  Чи  спричинило  це до  компенсацій  по  відновленню  зеленого  фонду  міста?  Скільки 

коштів  поступило  в екологічний  фонд  після таких  Актів? 

Заварзін  Д.Г.  відповів  що  не  готов  відповісти  на  поставлене  питання  і  підготов  е 

інформацію  на  наступне  засідання  комісії. 

Золотенко  О.М.  звернувся  з  запитанням  до  державного  інспектора  з  охорони  природного 

середовища:  В  Акті  є  посилання  на  стан  дерев    добрий,  задовільний.  Як  Ви  оцінювали 

їх  стан? 

Сірота  С  В.  надав  відповідь,  що  комісія  виходила  на  огляд  дерев  і  визначила  не 

задовільний  їх  стан.  Дерева  були  пошкоджені,  мали  місце  «дупла»  та  сух! гілки.  Взагалі 

зимою  не  можливо  визначити  стан  дерев  і їх  можна  було  не  вирубувати. 

Плахотнік  О.А.  звернулася  з  запитанням  до  Заварзіна  Д .Г ,   Який  нормативний  документ 

регламентує  складення  Актів  у  Вашому  підрозділі?  Чому  саме  цю  ділянку  ви 

обстежували? 

Заварзін  Д.Г.  відповів  що  до  управління  комунального  господарства  звернулися 

представники  суборендаря  які  планували  розпочати  будівельні  роботи  на  дільниці  для 

вирішення  питання  з  деревами,.  Комісія  виїжджала  29.12.2020р,  тому  що  там  почали 

проводитися  земляні  роботи.  Акт  складали  саме  з цього  приводу. 



Золотенко  О.М.  звернувся  до  Щелкунової  Т.  М.,  скільки  дерев  ваша  організація  отримала  і 

посадила  в  нашому  місті?  Чи  були  такі  випадки  у  вашій  практиці  як  ця  незаконна 

вирубка  дерев?  Як  Ви  вбачаєте  чому  фахівець  вашого  підрозділу  Пшенична  підписала 

цей  Акт? 

Щелкунова  Т.М.  у  відповіді  зазначила,  що  загальну  кількість  дерев  за  весь  час  зараз  не 

може  сказати.  В цьому  році  посадили  14 дерев.  Такий  випадок  в  її  практиці  вперше. 

Щодо  підпису  фахівця  в Акті,  то  це рішення  було  спільне. 

Заварзін  Д.Г.  подякував  депутатів  за  розгляд  ситуації  з  вирубкою  дерев  по  вул..  Громова 

І звернувся  з  проханням  бути  об'єктивними  та  пояснити  своїм  виборцям  що  при  складанні 

Акту  29.12.2020р.  виконком  передбачав  висадку  великої  кількості  дерев  в  місті. 

Золотенко  О.М.  наголосив  що  досліджуючи  ситуацію  з  незаконною  вирубкою  дерев  не 

звинувачує  будь  кого,  тому  що  така  практика  мала  місце.  А  нам  жити  в  цьому  місті  і 

чому  ми  як  депутати  дозволяємо  це  робити.  Мешканці  вважають  що  депутати  повинні 

бути  на  стороні  громади.  У  нас  в  місці  нема  зеленстроя,  практично  нічого  не 

насаджується,  а  еколог  сидить  і  каже  що  там  «дупла»  були  та  сухі  гілки,  тому  їх  спилили. 

Чому  він  ініціював  розгляд  питання  на  комісії,  тому  що  неможна  це  допускати  і 

побажання  керівникам  прийняти  це  до  уваги,  починайте  робить  щось  для  людей.  Ми 

всією  комісією  повинні  змінити  ситуацію  і не  допускати  таких  випадків.  При  розгляді  цієї 

ситуації  питання  безкарності  обурює  не  тільки  громадськість  а  і  депутатів,  ми  як 

представники  мешканців  нашої  громади  повинні  припинити  свавілля  і  наголосив  що 

депутати  вимагають  відповіді  на  поставлені  питання,  а  саме  надати  на  розгляд  комісії  / 

інформацію  за  3  роки  з  КП  СЕЗ  та  управління  комунального  господарства,  щодо  раніше 

складених  Актів  з  приводу  оціночної  вартості  дерев,  отримання  коштів  на  екологічний 

рахунок  та  висадку  дерев. 

Вирішили:  Заслухати  на  наступному  засіданні  комісії  висновки  поліції  та  інформацію  за 

З  роки  керівників  КП  СЕЗ  і  управління  комунального  господарства  щодо  раніше 

складених  Актів  з  приводу  оціночної  вартості  дерев,  отримання  коштів  на  екологічний 

рахунок  та  висадку  дерев. 

Примітка:  Рішення  було  озвучено,  проте  на  голосування  не  ставилось. 
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